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Na podlagi 28. in 46. �lena Poslovnika Ob�inskega sveta Ob�ine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih ob�in, bt. 46/16 in 13/23), Ob�inski svet Ob�ine 
Cerkvenjak, na svoji 6. redni seji, dne 25. 10. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 5. redne seje Ob�inskega sveta Ob�ine Cerkvenjak z dne 31. 5. 2023, 
kot je predlagan. 

2 



 

Na podlagi 28. in 46. �lena Poslovnika Ob�inskega sveta Ob�ine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih ob�in, bt. 46/2016 in 13/2023), Ob�inski svet Ob�ine Cerkvenjak, na 
svoji 6. redni seji, dne _________. 2023, sprejme  

 

ZAPISNIK 

5. redne seje Ob�inskega sveta Ob�ine Cerkvenjak, 

ki je bila 31. 5. 2023, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tubaka,  

v Domu kulture v Cerkvenjaku.  

  

Prisotni:  

1. LANI OBINSKEGA SVETA 

Simona Firbas, Attila Fti�ar, Sre�ko Furbt, Franc Zorko, Irena Kozar, Peter Veberi�, 
Primo~ u�ek, Denis Ploj. 

2.   }UPAN IN OBINSKA UPRAVA 

Marjan }mavc – ~upan, mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simoni� – OU, Valerija Tob – OU.  

 

     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovi� – dopisnik Zrnja, Rado Orebi� – Policijska postaja Lenart, Bobtjan 
Berlak – Saubermacher Slovenija d.o.o., Simona Biro – Cerop d.o.o., Sergej Dan� – 
Mariborski vodovod d. d., Janko airec – Komunalno podjetje Ptuj d. d.,  Zorica Zajc 

Kvas – Skupna ob�inska uprava Maribor. 

Odsotni:  

/ 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

}upan Marjan }mavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Ob�inski 
svet sklep�en, saj je prisotnih 8 �lanov Ob�inskega sveta.  
Predstavil je predlog dopolnjenega dnevnega reda. lani Ob�inskega sveta niso podali 
pripomb na predlagani dnevni red, zato ga je ~upan podal na glasovanje. 

 
 

lani Ob�inskega sveta so sprejeli 



 

SKLEP aT. 39 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 4. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak za leto 2023. 
4. Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo Mariborskega 
vodovoda d.o.o., na območju Občine Cerkvenjak. 

5. Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2022. 
6. Poročilo o delu skupne občinske uprave Maribor za Občino Cerkvenjak za 

leto 2022. 

7. Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne občinske 
gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v 
upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak. 

8. Sklep o imenovanju Razvojnega sveta Območnega razvojnega partnerstva 
Slovenske gorice.  

9. Mnenje k imenovanju direktorice Knjižnice Lenart. 
10. Pravilnik o kratkotrajnem najemu prostorov kulturnega doma. 
11. Pravilnik o spremembi Pravilnika o upravljanju in uporabi bportno-

rekreacijskega centra (aRC) Cerkvenjak. 
12. Sklep o ukinitvi Sklepa o sprejemu cenika uporabe aRC Cerkvenjak. 
13. Pravilnik o spremembi Pravilnika o upravljanju in načinu oddajanja 

telovadnice in bportnega igribča Občine Cerkvenjak. 
14. Sklep o ukinitvi Sklepa o sprejemu cenika najema telovadnice in 

bportnega igribča Občine Cerkvenjak. 
15. Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2023. 
16. Sklep o odlogu plačila komunalnega prispevka. 
17. Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

za operacijo Trajnostna e-mobilnost.  

18. Pobude in vprabanja svetnikov. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 



 

Ad 2) Potrditev sklepov 4. redne seje Ob�inskega sveta. 

 
lani Ob�inskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 4. redne seje Ob�inskega 
sveta. 

lani Ob�inskega sveta so sprejeli 

SKLEP aT. 40 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, bt. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 

sklepov 4. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 25. 4. 2023, kot 
je predlagan. 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih ob�inskih gospodarskih javnih 
slu~b ravnanja z odpadki v Ob�ini Cerkvenjak za leto 2023. 
 
}upan Marjan }mavc je v nadaljevanju predal besedo predstavniku podjetja 

Saubermacher Slovenija d.o.o., g. Bobtjanu Berlaku , ge. Simoni Biro in predsedniku 
Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in gospodarske javne slu~be, g. 

Petru Veberi�u. 
 
G. Bobtjan Berlak predstavnik podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o., je podal 

obrazlo~itev predlaganega elaborata, ki je pripravljen za vseh 6 ob�in na obmo�ju UE 
Lenart in pojasnil, da je zadnja sprememba cene bila potrjena pred 3 leti. Elaborat je 
pripravljen skladno z veljavno podro�no zakonodajo oz. metodologijo MEDO. 

Predlagano je povibanje cene za 7,5 % na kon�no ceno (�rna posoda + bio posoda), 
kar pomeni 1,40 € + DDV, za samo �rno posodo pa 0,67 € + DDV. Poudaril je, da je 

na dvig cen vplivala tudi inflacija in povibanje pla� zaposlenim. 
 



 

Ga. Simona Biro je izpostavila povibanje strobkov poslovanja in pla� zaposlenim ter 

izvoza odpadkov na se~iganje v tujino, kar tudi viba strobek cene za uporabnika. 
 

G. Peter Veberi� je povedal, da je Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne slu~be, predlagano to�ko obravnaval na 2. seji odbora in se 
seznanil s predlaganim elaboratom. Elaborat predlaga Ob�inskemu svetu v nadaljnjo 

obravnavo. Na odboru so �lan i razpravljali tudi o mo~nostih zni~anja cen na 
uporabnika in kako bi posledi�no tudi uporabniki lahko vplivali na zni~anje cene  
(lo�evanje odpadkov, zni~anje frakcij v �rni posodi, ki ne spadajo v to posodo, ipd). 
 
Razprava: 

 
V razpravi so sodelovali: g. Sre�ko Furbt, g. Denis Ploj, g. Franc Zorko, g. Attila Fti�ar 

in ga. Irena Kozar. 
 
 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

SKLEP aT. 41 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Ur. l. RS, bt. 87/12, 109/12, 76/17, 78/19 in 
44/22 – ZVO-2), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, 
bt. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, 
sprejme Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
ravnanja z odpadki v Občini Cerkvenjak, kot je predložen.  

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA  X 

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA  X 

Za predlagani sklep je glasovalo 6 �lanov Ob�inskega sveta, 2 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 Ad 4) Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja storitev obveznih 

ob�inskih gospodarskih javnih slu~b oskrbe s pitno vodo Mariborskega 
vodovoda d.o.o., na obmo�ju Ob�ine Cerkvenjak. 

 
 



 

 

}upan Marjan }mavc je predal besedo g. Sergeju Dan�u, predstavniku Mariborskega 
vodovoda d.d. in predsedniku Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne slu~be, g. Petru Veberi�u . 
 
G. Sergej Dan�, predstavnik Mariborskega vodovoda d. d. je povedal, da je 

predlagana cena vodarine skupna za vseh 6 ob�in na obmo�ju UE Lenart. Iz sedanje 
cene 1,0348 € se predlaga poviban je na 1,1479 € m3, kar pomeni 10,93 % dvig cene. 

Predstavi osnovne razloge za dvig cen, ki so v prvi vrsti dvig cene elektri�ne energije v 
letu 2020, kar predstavlja 30 % strobek na vodarini (prej 10 %). Podaril je tudi, da je 
Mariborski vodovod d.d., Ob�inskim svetom ~e v lanskem letu predlagal podobno ceno 

oz. povibanje, kot je predlagana sedaj, kar pa ob�ine n iso potrdile in so sprejele ni~jo 
ceno, kar je imelo za posledico manjko na vodarini v vibini ca. 53.000,00 €. V podjetju 

se pojavljajo tudi odpovedi zaposlenih (monterjev), kar se pozna tudi pri povibanju oz. 
strobkih pla�, �e ~elimo delavce zadr~ati v podjetju . Predlagano povibanje pomeni za 
btiri �lansko dru~ino (16 m3) povibanje iz  sedanje cene 17,13 E € + DDV, na 18,37 € 
+ DDV, kar je 1,24 € + DDV/mesec. Opozoril je tudi na visoko ceno elektri�ne energije, 
ki se razlikuje med ceno elektri�ne energije na trgu in na javnih razpisih.  

 
 
G. Peter Veberi� je povedal, da se je Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo 

okolja in gospodarske javne slu~be, seznanil s predlaganim elaboratom in ga predlaga 
Ob�inskemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 
 
 

Razprava: 
 

V razpravi je sodeloval g. Denis Ploj.  
 
 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

SKLEP aT. 42 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, bt. 87/2012, 
109/2012) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, bt. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 5. redni seji, dne 31. 

5. 2023, sprejme Sklep o sprejemu Elaborata za oblikovanje cen izvajanja 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb oskrbe s pitno vodo 
Mariborskega vodovoda d.d., na območju Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je 

predlagan. 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  



 

Primo~ u�ek DA  X 

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 �lanov Ob�inskega sveta, 1 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 5) Pregled varnostne situacije na obmo�ju Ob�ine Cerkvenjak v letu 2022. 
 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo g. Radu Orebi�u – pomo�niku na�elnika PP 
Lenart. 

 
G. Rado Orebi� iz PP Lenart je predstavil varnostno situacijo za obmo�je Ob�ine 
Cerkvenjak, kar so �lani OS prejeli tudi v gradivu za sejo. Predstavil je tudi izvedene 

ukrepe po posameznih podro�jih, na obmo�ju Ob�ine Cerkvenjak. 
 

 
Razprava: 
 

V razpravi je sodeloval g. Primo~ u�ek. 
 

}upan Marjan }mavc je opozoril tudi na vandalizem, ki se pojavlja v kraju, ~al tudi s 
strani mladoletnih oseb. 
 

 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 

občin, bt. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 5. redni seji, 
dne 31. 5. 2022, seznanil s Pregledom varnostne situacije na območju Občine 
Cerkvenjak v letu 2022, v vsebini kot je predložena. 

 
 

 
Ad 6) Poro�ilo o delu skupne ob�inske uprave Maribor za Ob�ino Cerkvenjak za 
leto 2022. 

 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Zorici Zajc Kvas, direktorici Skupne 
ob�inske uprave Maribor. 
 

Ga. Zorica Zajc Kvas, direktorica SOU Maribor je predstavila delovanje SOU in 
obvezne naloge ob�in, ki jih opravljajo za ob�ino. Skupna ob�inska uprava Maribor, za 

Ob�ino Cerkvenjak izvaja btiri naloge (inbpekcija, redarstvo, notranja revizija in 
urejanje prostora - ob�inski urbanist).  



 

Predstavila je poro�ilo o opravljenih nalogah oz. aktivnostih po slu~bah, kar je podano 

tudi v gradivu za sejo. Zahvali se za zgledno sodelovanju z Ob�insko upravo, ki ga 
pri�akuje tudi v bodo�e. 
 
}upan g. Marjan }mavc pove, da so slu~be Skupnih ob�inskih uprav delno 
sofinancirane iz dr~avnega prora�una. 

 
 

Razprava: 
 
G. Denis Ploj opozori na zapub�eni objekt v }upetincih in poda pobudo, da bi ob�ane 
oz. lastnike objektov in zemljib� opozarjali na dol~nost urejanja in kobnje.   
 

 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, bt. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 5. redni seji, 

dne 31. 5. 2023, seznanil s Poročilom o delu Skupne občinske uprave Maribor, za 
Občino Cerkvenjak za leto 2022, v vsebini kot je predloženo. 

 

Ad 7) Sklep o soglasju k spremembi cene storitve obvezne ob�inske 
gospodarske javne slu~be varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v upravljanju 
Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Ob�ini Cerkvenjak. 

 
 
}upan Marjan }mavc je predal besedo g. Janku aircu, direktorju Komunalnega 
podjetja Ptuj d.d. in predsedniku Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne slu~be, g. Petru Veberi�u . 

 
G. Janko airec, direktor Komunalnega podjetja Ptuj d.d., je podal predstavitev 
predlaganega elaborata, s katerim se predlaga zni~anje cene vodarine, predvsem 

zaradi energetske kapice, kar je bilo obljubljeno tudi na seji Ob�inskega sveta, v 
mesecu marcu 2023. Predlaga se zni~anje iz 1,17 € na 1,08 €/m3. 

 
G. Peter Veberi� je povedal, da je Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne slu~be, predlagani elaborat obravnaval na 2. redni seji in ga 

Ob�inskemu svetu predlaga v potrditev. 
 

}upan Marjan }mavc je pojasnil, da je na Kolegiju ~upanov Spodnjega Podravja, ki je 
bi v ponedeljek, 29. 5. 2023, bil sprejeti dogovor, da se predlagani elaborat predlaga v 
potrditev Ob�inskim svetom. 
 
 

Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval g. Franc Zorko. 

 
 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 



 

SKLEP aT. 43 

Na podlagi 5. člena Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja (Uradni list RS, bt. 87/12, 109/12, 76/17, 
78/19 in 44/22 – ZVO-2) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, bt. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. 
redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o soglasju k spremembi cene storitve 

obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno 
vodo v upravljanju Komunalnega podjetja Ptuj d.d. v Občini Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 

 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 8) Sklep o imenovanju Razvojnega sveta Območnega razvojnega partnerstva 
Slovenske gorice. 
 

 
}upan Marjan }mavc je predstavil predlagani Sklep o imenovanju Razvojnega sveta 
Obmo�nega razvojnega partnerstva Slovenske gorice. 

 
 

Razprava: 
 
Razprave pri tej to�ki ni bilo. 
 
 

lani Ob�inskega sveta so sprejeli: 

SKLEP aT. 44 

Na podlagi 17. člena Zakona o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja - 
ZSRR 2 (Uradni list RS, bt. 20/11, 57/12, 46/16 in 18/23 – ZDU-1O), 3. člena 
Pravilnika o regionalnih razvojnih agencijah (Uradni list RS, bt. 3/13, 59/15 in 



 

12/17), 9. člena Dogovora o ORP Slovenske gorice (z dne 23. 12. 2013) in Aneksa 

bt. 1 k Dogovoru o ORP Slovenske gorice (z dne 4. 3. 2014) , Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na svoji  5. redni seji dne 31. 5. 2023 sprejme Sklep o imenovanju 

Razvojnega sveta Območnega razvojnega partnerstva Slovenske gorice, v vsebini 
kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad 9) Mnenje k imenovanju direktorice Knjižnice Lenart. 
 
 
}upan Marjan }mavc je predstavil postopek za imenovanje direktorja/ice knji~nice in 

predlagal Ob�inskemu svetu, da zavzame stalib�e in poda mnenje k imenovanju 
direktorice Knji~nice Lenart, ge. Petre Kranvogel Korobec. 

 
 
Razprava: 

  
Razprave pri tej to�ki ni bilo. 
 

lan i Ob�inskega sveta so sprejeli: 

SKLEP aT. 45 

Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (UGSO bt. 46/2016) ter v skladu z 
Odlokom o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnice Lenart (MUV, bt. 22/07) je 

Občinski svet občine Cerkvenjak na svoji 5. redni seji dne 31. 5. 2023, podal 
pozitivno mnenje k imenovanju direktorice Knjižnice Lenart, ge. Petra Kranvogel 
Korobec. 

 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 



 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 10)  Pravilnik o kratkotrajnem najemu prostorov kulturnega doma. 

 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Valeriji Tob. 
 
 

Ga. Valerija Tob je podala obrazlo~itev predlaganih sprememb pri to�kah dnevnega 
(10, 11, 12, 13 in 14), in pojasnila, da je Notranja revizija Skupne ob�inske uprave 
Maribor v letu 2021 izvedla revizijo poslovanja Ob�ine. Tema nadzora je bila tudi 
»Oddajanje nepremi�nega stvarnega premo~enja v najem in uporabo (po ZSPDSLS-
1) za leto 2020«, za nepremi�nine in objekte v lasti Ob�ine Cerkvenjak – Oddaja v 

ob�asno uporabo.  
Ob�ina Cerkvenjak oddaja v ob�asno uporabo (najem) med drugim tudi prostore 

kulturnega doma in ima sprejeti Pravilnik o kratkotrajnem najemu prostorov kulturnega 
doma. V pravilniku ima ob�ina opredeljene oprostitve pla�evanja najemnine za 
dolo�ene uporabnike. Navedeno je po ugotovitvah revizije v nasprotju s 67. �lenom 
Zakona o stvarnem premo~enju dr~ave in samoupravnih lokalnih skupnostih. Prav 
tako je cenike o dolo�itvi cen najemnine sprejemal Ob�inski svet (v sklopu pravilnika), 

kar je v nasprotju s 3. odstavkom 94. �lena ZSPDSLS-1, ki dolo�a, da cenik 
uporabnine sprejme organ, odgovoren za izvrbevanje prora�una samoupravne lokalne 
skupnosti (to je ~upan).  
V nadaljevanju je podrobneje predstavila �lene v katerih se Pravilnik o kratkotrajnem 
najemu prostorov kulturnega doma spreminja in pojasnila, da se zaradi sprememb pri 
ve�ini �lenov pravilnika, zaradi boljbe preglednosti predlaga sprejetje novega pravilnika 
oz. �istopis. S tem preneha veljati tudi cenik, tako da bomo zadostili tudi 3. odstavku 
94. �lena ZSPDSLS-1. 

 
 
Razprava: 

  
G. Primo~ u�ek v imenu KD Cerkvenjak prosi re~ijski obrat za �ib�enje prostorov v 
zaodrju in ostalih prostorih objekta kulturnega doma. 
 
 



 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

SKLEP aT. 46 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak, (UGSO 46/16), Občinski svet 
Občine Cerkvenjak na svoji 5. redni seji dne 31. 5. 2023 sprejme Pravilnik o 
kratkotrajnem najemu prostorov Kulturnega doma, v vsebini kot je predlagan. 

 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA x  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 11) Pravilnik o spremembi Pravilnika o upravljanju in uporabi bportno-
rekreacijskega centra (aRC) Cerkvenjak. 
 
 
}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Valeriji Tob. 

 
Ga. Valerija Tob je pojasnila, da se na osnovi podane obrazlo~itve ~e pri prejbnji to�ki, 
v predlaganem Pravilniku o spremembi Pravilnika o upravljanju in uporabi bportno-
rekreacijskega centra (aRC) Cerkvenjak, predlagajo spremembe 12., 13. in 16. �lena 
pravilnika, ki dolo�ajo sprejem cenika uporabnine ter oprostitev pla�evanja najemnine. 

Vsebina 17. �lena se spremeni tako oz. se doda dolo�ilo, da se lahko dolo�i 
brezpla�na uporaba na podlagi javnega razpisa po Zakonu o bportu – Zbpo-1. Vsi 

ostali �leni v pravilniku ostajajo nespremenjeni. 
 
 

Razprava: 
 

lani Ob�inskega sveta so razpravljali o pla�ljivi uporabi igrib� na aRC Cerkven jak. 
 
 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

 



 

SKLEP aT. 47 

Na podlagi 67. in 94. člena Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti – 1 (Uradni list RS, bt. 11/18 in 79/18) in 15. 
člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin bt. 46/2016), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme 
Pravilnik o spremembi Pravilnika o upravljanju in uporabi aportno – 

rekreacijskega centra (aRC) Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA x  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 12) Sklep o ukinitvi Sklepa o sprejemu cenika uporabe aRC Cerkvenjak. 
 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Valeriji Tob. 
 

Ga. Valerija Tob je pojasnila, da je Sklep o sprejemu cenika uporabe aRC Cerkvenjak 
sprejel Ob�inski svet, kar je v nasprotju s 3. odstavkom 94. �lena ZSPDSLS-1, ki 
dolo�a, da cenik uporabnine sprejme organ, odgovoren za izvrbevanje prora�una 
samoupravne lokalne skupnosti (to je ~upan). Zaradi navedenega se predlaga ukinitev 
sklepa. 

 
 
 

Razprava: 
 

Razprave pri tej to�ki ni bilo. 
 
 

lani Ob�inskega sveta so sprejeli: 

 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-3797


 

SKLEP aT. 48 

Na podlagi 94. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti – 1 (Uradni list RS, bt. 11/18 in 79/18) in 15. člena Statuta 
Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin bt. 46/2016), Občinski svet 

Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o 
ukinitvi Sklepa o sprejemu cenika uporabe aRC Cerkvenjak, v vsebini kot je 

predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA x  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 13) Pravilnik o spremembi Pravilnika o upravljanju in na�inu oddajanja 
telovadnice in bportnega igrib�a Ob�ine Cerkvenjak. 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Valeriji Tob. 
 

Ga. Valerija Tob je pojasnila, da se v predlaganem Pravilniku o upravljanju in na�inu 
oddajanja telovadnice in bportnega igrib�a Ob�ine Cerkvenjak, spremenijo 17., 18. in 
19. �len, ki dolo�ajo na�in sprejema cenika najemnine ter oprostitev pla�evanja 
najemnine. V 19. �lenu se doda dolo�ilo, da se lahko dolo�i brezpla�na uporaba, na 
podlagi javnega razpisa po Zakonu o bportu – Zbpo-1. Vsi ostali �leni v pravilniku 

ostajajo nespremenjeni. 
 
 

Razprava: 
 

V razpravi je sodelovala ga. Simona Firbas. 
 
 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-3797


 

SKLEP aT. 49 

Na podlagi 67. in 94. člena Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti – 1 (Uradni list RS, bt. 11/18 in 79/18) in 15. 
člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin bt. 46/2016), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme 
Pravilnik o spremembi Pravilnika o upravljanju in načinu oddajanja telovadnice in 

bportnega igribča Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA x  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 14) Sklep o ukinitvi Sklepa o sprejemu cenika najema telovadnice in 
bportnega igrib�a Ob�ine Cerkvenjak. 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Valeriji Tob. 
 

Ga. Valerija Tob je pojasnila, da je tudi Sklep o sprejemu cenika najema telovadnice in 
bportnega igrib�a Ob�ine Cerkvenjak sprejel Ob�inski svet, kar je v nasprotju s 3. 
odstavkom 94. �lena ZSPDSLS-1, ki dolo�a, da cenik uporabnine sprejme organ, 

odgovoren za izvrbevanje prora�una samoupravne lokalne skupnosti (to je ~upan). 
Zaradi navedenega se predlaga ukinitev sklepa. 

 
 
Razprava: 

 
Razprave pri tej to�ki ni bilo. 

 
 
lani Ob�inskega sveta so sprejeli: 

 

 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-3797


 

SKLEP aT. 50 

Na podlagi 94. člena Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti – 1 (Uradni list RS, bt. 11/18 in 79/18) in 15. člena Statuta 
Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin bt. 46/2016), Občinski svet 
Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o 
ukinitvi Sklepa o sprejemu cenika najema telovadnice in bportnega igribča Občine 

Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA x  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

Ad 15) Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2023.  
 
 

}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Simoni Firbas, predsednici Komisije za 
nagrade in priznan ja Ob�ine Cerkvenjak. 

 
 
Ga. Simoni Firbas, predsednica Komisije za nagrade in priznan ja Ob�ine Cerkvenjak 

je povedala, da je komisija na seji razpravljala tudi o morebitnih spremembah 
Poslovnika o delu Komisije za ob�inska priznanja in Odloka o ob�inskih priznanjih in 

zavzela stalib�e, da se poslovnik in odlok ne spremenita. 
Predstavila je predlagane prejemnike ob�inskih nagrad in priznanj v vsebini, kot jih je 
predlagala Komisija za nagrade in priznanja Ob�ine Cerkvenjak. Predlagani prejemniki 

ob�inskih priznanj so razvidni iz predlo~enega sklepa. 
 

 
Razprava: 
 

G. Franc Zorko, �lan Komisije za nagrade in priznan ja Ob�ine Cerkvenjak, je povedal, 
da so se �lani komisije strinjali, da bi se v bodo�e v razpisu in obvestilu drubtvom 
zapisalo, da se predhodno podelijo priznanja oz. zahvale znotraj drubtva in bele po teh 
iz�rpanih priznanjih, se predlaga podelitev ob�inskega priznanja. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-3797


 

 

G. Primo~ u�ek poda predlog, da se v razpisu omeji, oz. zapibe, da predlagatelj 
lahko poda samo eno pobudo. Meni tudi, da si prejemniki zaslu~ijo priznanja in jih je 

smiselno ohraniti. Se pa strinja s povedanim s strani g. Zorka, da je potrebno najprej 
iz�rpati drubtvena priznanja. Pri naslednjem razpisu se naj drubtva na to tudi prijazno 
opozori. 

 
}upan g. Marjan }mavc je povedal, da je tudi sam bil v preteklosti predsednik komisije 

in pozna delo komisije, ki ni lahko oz. hvale~no, saj se je tudi zgodilo, da smo morali 
katero pobudo zavrniti. S tem namenom je bila podana tudi sprememba odloka in 
dodano priznanje ZAHVALA. 

 
G. Peter Veberi� predlaga tudi, da se drubtva seznani z ugotovitvami komisije in se jih 

na to pisno opomni ob objavi razpisa. 
 
 

 
Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

SKLEP aT. 51 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, bt. 94/07 – 

uradno prečibčeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO 
in 76/16 – odl. US), 6. in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 

slovenskih občin, 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. redni 
seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o podelitvi nagrad in priznanj Občine 
Cerkvenjak v letu 2023, v vsebini, kot je predlagan. 

 
 

Ga. Simona Firbas, se izloči iz glasovanja o predlaganem Sklepu o podelitvi 
nagrad in priznanj Občine Cerkvenjak v letu 2023. 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas NE   

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4692
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-3347
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-3437
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-2763
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2016-01-3221


 

Ad 16) Sklep o odlogu pla�ila komunalnega prispevka. 
 
 

}upan Marjan }mavc je pojasnil, da smo s strani podjetja Juven d.o.o., prejeli vlogo za 
odlog pla�ila komunalnega prispevka za dva ve�stanovanjska objekta. Prvi obrok v 
vibini 23.597,32 EUR, bi zavezanec poravnal do 15. 6. 2023, v naslednjem letu do 

31.12. 2024, pa be preostali znesek, v vibini 20.101,43 EUR . 
 

Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala g. Sre�ko Furbt in g. Denis Ploj. 
 
 

Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

SKLEP aT. 52 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, bt. 46/16) in na vlogo 
zavezanca za plačilo komunalnega prispevka JUVEN d.o.o., Sv. Trije Kralji v 

Slov. goricah, 2234 Benedikt, je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 5. 
redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejel Sklep o odlogu plačila komunalnega 
prispevka, v vsebini kot je predlagan. 

 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 17) Sklep o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

za operacijo Trajnostna e-mobilnost.  
 

 
}upan Marjan }mavc je predal besedo ge. Metki Lah Simoni�. 
 

Ga. Metka Lah Simoni� je predstavila projekt oz. operacijo Trajnostna e-mobilnost, ki 
je projekt ve� ob�in, gre pa za postavitev dveh elektri�nih polnilnic za e-kolesa v 



 

Ob�ini Cerkvenjak (ena v centru Cerkvenjak in ena na aRC), skupno pa bo v vseh 

sodelujo�ih ob�inah, postavljenih 26 polnilnic. 
 

Razprava: 
G. Denis Ploj je podal pobudo s strani Mateja Bra�eka, da bi obe polnilnici postavili v 
centru Cerkvenjaka, z razlogom, ker polnjenje traja dolo�en �as in na aRC turisti ne 
bodo imeli v �asu polnjenja kaj po�eti. 
 

G. Denis Ploj je predstavil sofinanciranje in namen projektov LAS-a in opozoril, da so 
sredstva LAS-a namenjena prebivalcem na tem obmo�ju ob�ine, ampak ne za 
ob�inske projekte. 

 
Po razpravi so �lani Ob�inskega sveta sprejeli: 

SKLEP aT. 53 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi  - ZLS (Ur. l. RS., bt. 94/07-

UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12, 14/15, 11/18, 30/18, 
61/20 in 80/20)  in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 

slovenskih občin, bt. 46/16) ter v skladu z 18. členom Uredbe o enotni 
metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju 
javnih financ (Ur. l. RS, bt. 60/06, 54/10 in 27/16),  Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt »Trajnostna e-

mobilnost«, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so �lani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK LANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Fti�ar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primo~ u�ek DA X  

Sre�ko Furbt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberi� DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 �lanov Ob�inskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

18) Pobude in vprabanja 

Ga. Irena Kozar  
- Vpraba, zakaj se je v Kunovi, ob sanaciji ceste odstranil asfalt. 

- Vpraba, kdaj bo izvedena kobnja trave ob ob�inski cesti v Grabonobkem Vrhu. 



 

- Opozori na udarne jame na cesti v Osojnici. 

G. Marko Kocbek pojasni, da je v sklopu predvidene sanacije ceste bil odstranjen 
asfalt in se bo cesta tudi malo dvignila. Kobnja trave ob cestah be ni zaklju�ena po 
celotni ob�ini in bo izvedena tudi v Grabonobkem Vrhu . Sanacija udarnih jam je 

naro�ena, ampak be ni bilo izvedeno. 

G. Franc Zorko 
- Pove, da pri�akuje informacijo s strani OU ali ~upana, glede posledic de~evja in 

morebitnih plazov. Seznani �lane Ob�inskega sveta, da je bil imenovan v 
Komisijo za popis bkode po de~evju in poplavah v maju 2023. 

G. Marko Kocbek pove, da je v�eraj bil na sestanku, kjer so s strani URSZR prejeli 
navodila za popisovanja bkode. Sprejemanje vlog s strani ob�anov bo do 30. 6. 2023. 

Za enkrat je popis samo informacija vladi o povzro�eni bkodi, kar pa be za vlagatelja 
ne pomeni zagotovila za povra�ilo nastale bkode. Pove tudi, da se lahko popisuje tudi 

bkoda za plazove na kmetijskih zemljib�ih, pri �em se popibe samo prvotno stanje 
zemljib�a. Na spletni strani Ob�ine bomo objavili informacijo o zbiranju prijav in 
obrazce za izpolnitev. Ob�ina bo popisala tudi bkodo in plazove na javni infrastrukturi. 

Seznani tudi s plazom ob po�itnibkem objektu v Grabonobkem Vrhu, ki ga je plaz tudi 
pobkodoval. 

G. Attila Fti�ar  
- Opozori, da se bankine v Stanetincih be niso uredile, potrebno bo sanirati tudi 

bankine v agoni na relaciji Bla~i� - Bratkovi�. 
- V primeru izgradnje dodatnih polnilnic za e-kolesa predlaga, da se dogradijo k 

~e planiranim na tem obmo�ju. 
- Pove, da je s strani ob�anov prejel veliko prito~b na kobnjo trave ob cestah in 

na�in izvedbe kobnje (na bre~inah manj pokosi kot na ravnici). 
- Opozori, da je pri Ostercu na Cenkovi na desni strani drevo, ki ovira 

preglednost cestib�a. 
- Doma�ini v Andrencih se prito~ujejo, da zaposleni pri Gradbenibtvu Rokavec 

ne upobtevajo omejitve hitrosti na cesti. Prosi, da se Gradbenibtvu Rokavec 

poblje dopis s strani ob�ine, naj se promet preusmeri na spodnjo cesto ali 
umirijo hitrost in upobtevajo CPP. 

- Pove, da je KD Cerkvenjak v lanskem letu uredilo prostore kulturnega doma in 

prosi, da se zaodrje in spodnji prostori bolj redno �istijo. Izrazi tudi zahvalo za  
sponzorstva doma�ih podjetnikov, ki za drubtvo prispevajo donatorska 

sredstva oz. material. 

G. Marko Kocbek pojasni, da so bankine ~e bile sanirane v sklopu �istilne akcije, bomo 
pa ponovno preverili stanje. Izvajalca kobnje bomo opozorili na pripombo, prav tako 

lastnika zemljib�a na katerem je drevo, da ga odstrani. 

G. Marjan }mavc pove, da bomo pisno opozorili Gradbenibtvo Rokavec s. p. Na 
sestanku s �lani KD Cerkvenjak je bilo dogovorjeno, da bo ob�ina v sodelovanju s KD 
Cerkvenjak uredila prostore (talne obloge v sobi KD). 

G. Primo~ u�ek 



 

- Opozori, da so prostori v spodnjem delu doma kulture res v slabem stanju. 

Delno jih sanira tudi samo Kulturno drubtvo, smiselno pa bi bilo celostno 
pristopiti k obnovi s strani ob�ine, kot lastnika objekta. 

- Predlaga pregled in spremembe Pravilnika o sofinanciranju ljubiteljske kulture, 
v delu, kjer pravilnik dolo�a, da se na razpis lahko prijavijo tudi drubtva, ki niso 
registrirana za ljubiteljsko kulturo, kar meni da ni prav. 

Ga. Metka Lah Simoni� je pojasnila, da je bila pred leti sprejeta sprememba pravilnika, 
prav z namenom, da se na razpis lahko prijavijo tudi drubtva, ki niso registrirana za 
ljubiteljsko kulturo. Pove tudi, da je pevska sekcija Drubtva upokojencev Cerkvenjak, 

registrirana tudi pri JSKD Lenart. 

Ga. Simona Firbas 
- Vpraba ali je sanacija mulde in kobnja trave pri }ivku ~e bila izvedena. 

- Opozori na zarab�eno zemljib�e v Stanetincih, ki bi ga bilo potrebno pokositi. 
- Opozori na kobnjo ob cesti, kjer ni pokobeno (na njihovem zemljib�u). 
- Opozori tudi na sanacijo bankine v agoni, pri Nedeljku Dragu. 

- Vpraba ali je ~e pridobljeno soglasje Nadbkofije Maribor, za opti�no omre~je.  

G. Marko Kocbek pojasni, da kobnja be ni bila izvedena, mulda pa je ~e bila sanirana. 
Zemljib�e v Stanetincih je trenutno v lasti osebe, ki je pokojna, dedovanje pa be ni bilo 

izvedeno. Ob�ina nima pravice dostopati na zasebno zemljib�e, zadevo pa lahko 
predamo inbpektorju. Glede izvedbe kobnje ob cestah  pa pove, da ob�ina naro�i 
kobnjo dva reza ob cesti, sama izvedba oz. kobnja, pa je prepub�ena izvajalcu. 

Izvajalca kobnje bomo na pripombo opozorili. 

G. Denis Ploj 
- Vpraba glede mo~nosti izvedbe optike do gospodinjstev Zamuda v Brezovjaku 

in Soko ter Vogrin. 
- Opozori, da je cesta v Smolincih proti Sokojevih razrita zaradi de~evja. 
- Opozori na potrebno sanacijo bankin. 

- Prosi za ureditev oz. postavitev avtobusnega postajalib�a v }upetinski grabi. 
- Vpraba, kdaj bo izvedba preplastitve ceste v Smolincih. 

- Predlaga, da se po ob�ini opravi ogled zapub�enih objektov in zarab�enih 
povrbin v privatni lasti. 

- Glede pobude nakupa bolskega kombija na prejbnji seji, pa pove, da je v 

Ob�ini aentilj to ~e izvedeno oz. urejeno in da kombi vozi hibnik ali kuharica. 
To bi lahko uvedli tudi pri nas. Predlaga, da se opravi analiza in pridobi 

informacijo o izkubnjah iz ob�in, kjer to ~e izvajajo. 

G. Marko Kocbek odgovori, da bomo pobudo glede optike posredovali na Telekom 
Slovenije d.d.   

Mag. Vito Kraner pojasni, da bo izvedba preplastitve ceste v jesenskih mesecih 2023. 

}upan Marjan }mavc pove, da bomo zadevo glede bolskega kombija prou�ili. 

Mag. Vito Kraner pove, da smo s strani Elektro Maribor dobili poziv in vabilo za 

sestanek, na katerem bi naj navedli potrebe za biritev oz. obnovo omre~ja na obmo�ju 
nabe ob�ine. Apelira na �lane Ob�inskega sveta, da podajo pisne pobude po e-pobti 



 

do srede 7. 6. 2023. So�asno bo s sanacijo elektro omre~ja, izvedena tudi izgradnja 

opti�nega omre~ja na tem obmo�ju.  

}upan Marjan }mavc seznani, da je s strani Telekoma Slovenije dogovorjeni termin za 
sestanek, za nadaljevanje izgradnje opti�nega omre~ja na obmo�ju nabe ob�ine. 

lane Ob�inskega sveta seznani tudi z obiskom Ob�inske uprave v Ob�ini Pod�etrtek, 
kjer smo si ogledali primere dobre prakse na podro�ju �rpanja sredstev iz razpisov in 
na podro�ju turizma. Ob 25. ob�inskem prazniku povabi �lane Ob�inskega sveta k 
udele~bi na prireditvah in jim za~eli lepo praznovanje 25. ob�inskega praznika Ob�ine 
Cerkvenjak.  

 

Seja je bila zaklju�ena ob 20. 35 uri. 

 

Zapisala:                  }upan Ob�ine Cerkvenjak: 

Valerija Tob, dipl. posl. adm.                          Marjan }MAVC 


